

## 一、国际认证，领导群伦

\*Smart 迷你外形，更适合您家居需求。

Smart externality of mini, furthermore she are especially suitable for households requirement.

\*多功能：可放于室内作门铃用途，更可随身携带作为传呼器使用。

More function: She can be use for indoor doorbell, and that also can be use for call service with in.

\*100 米数码机设计，内置数码 D21\*环保节电系统，试验证明耗电远比市面其它牌子小，电力更持久。

One hundred meters design of digital doorbell. The doorbell is designed a built-in digital system of environmental protection and thrift electricity. The experiment proves that its power consumption is less than other brands in business and its electric power is more lasting.

\*音质经 HI END 大师鉴定，绝对提高品质及信心之保证。

HI END master of music has identified the doorbell tone. It's really the guarantee of high quality and our confidence.

## 二、心思完美，引发惊喜

\*特别适用于家居、写字楼、酒店、楼宇、宿舍、工厂、及其它需要服务传呼之用。

The doorbells are especially suitable for households, offices, hotels, storied buildings, dormitories, factories, and other use of need telephene service.

\*门铃是非常有吸引力之设计，更可作为联络、传呼、看护病人、照顾老人、紧急通知等用途。

The design of doorbell has attraction very much. The use of doorbells may be still as making contact, notifying someone of phone call, looking after patients, urgent notice and so on.

## 三、DIY SYSTEM 更时尚

\*按钮装上 12 伏电池，可用双面海绵胶粘纸、玻璃胶或螺丝固定在门口，不按时不耗电，电池可用一年（按 20 次/天计）。打开门铃电池盖，装上两节 5 号 AA size 碱性电池（用普通电池寿命较短易渗液，损坏电池盖）。使用一段时间后若不能正常使用（若按钮渗入水，请用热风吹干），请更换按钮或门铃电池。

Put the 12V battery into the battery cover of the transmitter. The button is fixed at the entrance will gluey paper of tow-sided sponge, glass glue or screws. It is not power consumption when you aren't press. The batteries may last for one year (vote: twenty times in a day). Open the battery cover of the doorbell. Install two-piece of No.5AA sized alkaline battery. (If you use the ordinary battery, its life is more short and easily electrolysis liquid to damage the battery box.) The doorbell was used a section of time later. If it can't use normally, please replace the batteries. (If the button is permeated water, please blow to dry with hot wind.)